
Protokół Nr XII 
 sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 14 lipca 2015 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. 
 Obrady rozpoczęły się o godz. 800, a zakończyły o godz. 930. 
 W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych, lista 
obecności radnych jest załącznikiem do protokołu. 
     

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji RG. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2015-2023, 
- określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich  
  wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas  
  nieoznaczony, stanowiących mienie Gminy Szydłów,  
- wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym stanowiącej  
  własność gminy zabudowanej nieruchomości położonej w Potoku, 
- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
  bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szydłów w 2015 roku, 
- ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za  
  usługi w zakresie odbierania i transportu nieczystości ciekłych ze zbiorników  
  bezodpływowych,  
- uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy  
  Szydłów, 
- zmian w uchwale Nr I(X/44/2015 Rady Gminy Szydłów z dnia 14 maja 2015  
  roku w sprawie zaliczania niektórych dróg na terenie Gminy Szydłów do  
  kategorii dróg gminnych. 

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie obrad.  

 
 Ad. 1 .  
 
Obrady XII sesji Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan Janusz  
Juszczak – Przewodniczący Rady Gminy, który powitał obecnych na sesji radnych, 
Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników UG oraz sołtysów. 
 
Ad. 2. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad XII 
sesji Rady Gminy i poprosił o zgłaszanie wniosków co do jego zmian lub uzupełnień. 
Sam Przewodniczący zgłosił wniosek aby po punkcie 3 wprowadzić punkt dotyczący 
wręczenie nagrody - Przyjaciel Szydłowa -  panu Adamowi Kluszczyńskiemu, gdyż 
nie mógł on uczestniczyć na uroczystości  wręczenia nagród Przyjaciel Szydłowa                  
i Pasjonat Małej Ojczyzny, które odbyło się w dniu 27 czerwca 2015 r.,  dalsze punkty 
porządku obrad przesuną się o jeden numer.  
Druga zmiana dotyczy wykreślenia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 
wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas 
nieoznaczony, stanowiących mienie Gminy Szydłów, oraz 3 poprawka aby Uchwałę 
która w porządku obrad była pod numerem 64 zmienić Nr 53 aby nie zmieniać 
numerów wszystkich uchwał.  
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Innych wniosków nie zgłoszono. 
Przewodniczący RG poddał trzy zgłoszone wnioski pod głosowanie i w głosowaniu 
jawnym wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 
Przewodniczący RG odczytał ponownie porządek obrad wraz z wprowadzonymi 
zmianami, który został przyjęty jednogłośnie - 15 głosów „za”. 
 
Ad. 3. 
 
W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy poinformował, że pan Adam 
Kluszczyński nie mógł uczestniczyć w dniu 27 czerwca br. w VIII edycji wręczenia 
nagród - Przyjaciel Szydłowa i Pasjonat Małej Ojczyzny, gdyż miał już wcześniej 
zaplanowane obowiązki związane ze Zjazdem Rodziny Kluszczyńskich.  Dalej 
Przewodniczący RG wyjaśnił, że nagrody te przyznawane są osobom 
zaangażowanym w rozwój i działania na rzecz gminy Szydłów. Do tegorocznej edycji 
nominowano sześć osób, po trzy do każdego z tytułów. Pan Adam Kluszczyński                      
w tym roku był nominowany po raz trzeci i został laureatem tegorocznej edycji. Od 
wielu lat jest zaangażowany w sprawy Szydłowa. Należy do Towarzystwa Przyjaciół 
Ziemi Szydłowskiej, którego był przez kilka lat wiceprezesem. Pełnił w latach 1999 – 
2005 społecznie funkcję redaktora gazety lokalnej - Kuriera  Ziemi Szydłowskiej. 
Przyczynił się do powstania zespołu śpiewaczego „Kasztalon” w Korytnicy. Aktywnie 
uczestniczy w różnego rodzaju przedsięwzięciach, świętach i imprezach 
organizowanych na terenie gminy.  
Statuetkę, dyplom oraz upominek panu Adamowi Kluszczyńskiemu wręczyli: Jan 
Klamczyński - Wójt Gminy, Janusz Juszczak - przewodniczący Rady Gminy oraz 
Jerzy Klamczyński - Wiceprzewodniczący RG.  
Pan Adam Kluszczyński podziękował za  uhonorowanie jego osoby tytułem 
„Przyjaciel Szydłowa” i powiedział, że ukończył Państwową Wyższą Szkołę 
Muzyczną w Krakowie na Wydziale Instrumentalnym oraz Studium Kulturalno-
Oświatowe na Uniwersytecie Jagiellońskim. Przez wiele lat pracował w Filharmonii 
Świętokrzyskiej. Po przejściu na emeryturę czas spędza w Szydłowie i poświęca się 
działalności społecznej.  Przyznanie nagrody jeszcze bardziej zmotywuje go do 
działania na rzecz gminy.  
 
Ad. 4.  
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły 
pisemne wnioski lub zastrzeżenia, co do treści protokołów z poprzednich sesji, tj. Nr 
X z dnia 18 czerwca 2015 r. oraz Nr XI z dnia 27 czerwca 2015 r. Zwrócił się do 
radnych o zgłaszanie ustnych uwag do protokołów. 
Radni nie zgłosili ustnych uwag  i zastrzeżeń i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym protokoły z X i XI sesji RG zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad. 5.  
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania: 
- radny Tadeusz Gąsiorek - zgłosił potrzebę wykoszenia rowów na drodze  
   powiatowej  od Kotuszowa do Korytnicy, 
- radny Łukasz Gondek - zgłosił potrzebę wymiany znaku drogowego z zakazem  
  wjazdu od remizy OSP Szydłów w ulicę Opatowską. Dodał, że  połamany jest asfalt  
  na ulicy Górki naprzeciw pani Głodek  i należy go poprawić. Pani Kurnik, która jest  
  właścicielem  działki na ul. Armii Krajowej zgłosiła potrzebę  poprawienia wjazd na  
  działkę, gdyż przy wykonywaniu kanalizacji został zniszczony. Należy także  
  wyczyścić wjazd od ulicy Rakowskiej do cmentarza. Zapytał także do kogo należy  
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  droga obok pani Klamczyńskiej - od ulicy Opatowskiej w górę,  
- radny Andrzej Tuz - zgłosił potrzebę wykoszenia poboczy na drodze Jabłonica –  
  Kotuszów, należy także dokończyć kopanie rowu w kierunku  Borków, 
- radny Leszek Wójcik - poprosił o spryskanie ławek na boisku w Grabkach Dużych,  
- radny Krzysztof Fit - zgłosił potrzebę zamontowania  w Woli Żyznej w kierunku  
  Tucząp znaku drogowego - teren zabudowany - aby ograniczyć prędkość   
  pojazdów, gdyż jeżdżą bardzo szybko i w dalszym ciągu przypomina o znaku   
  drogowym z miejscowością Wolica, 
- radny Jerzy Klamczyński - zapytał czy do  sprzątania na Rynku będzie zatrudniona  
  pani Kazimiera Grabka z Mokrego. Dalej dodał, iż na ulicy Krakowskiej było wydane  
  pozwolenie na przejście przez asfalt, które miało być wyłożone kostką tak jak na  
  ulicy Kazimierza Wielkiego i do tej pory nie zostało wykonane. Zgłosił również brak  
  żarówek oświetlenia ulicznego na Ratuszu i Bramie Krakowskiej, 
- radny Andrzej Pasternak - kolejny zapytał raz czy jest już zatrudniony operator  
  koparki aby mógł  pracować cały czas nie jak obecnie pan F. Palmąka, który  
  pracuje dorywczo gdy ma przerwę w dowozie dzieci, 
- Przewodniczący RG - powiedział, że kilkakrotnie dzwonił aby w ramach gwarancji 
  poprawić plac zabaw, gdyż kostka leży, a prace są nie dokończone,  
- radna Katarzyna Skuza - zgłosiła potrzebę wyczyszczenia  poboczy łącznika drogi  
  od Solca w stronę Grzymały, a w imieniu  mieszkanki Solca zgłosiła problem, że  
  wybudowała ona dom a nie może wykonać wjazdu na posesję. Zwróciła się również    
  do władz Gminy aby monitorowały plany budowy drogi wojewódzkiej nr 756. 
 

Ad. 6. 
 

W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swej działalności 
w okresie między sesjami RG i tak powiedział: 
- odbyło się spotkanie z panem  Walczyszynem w sprawie rewitalizacji programu  
  rewitalizacji Szydłowa, 
- do dziś są przyjmowane oferty na stanowisko  Dyrektora SPZOZ w Szydłowie,  do    
  chwili obecnej ofertę złożyła jedna osoba, 
- w najbliższych dniach ma odbyć się przetarg w ramach funduszu sołeckiego na  
  prace elektryczne, 
- Gmina otrzymała informację, że Rząd uruchomił rezerwę i będziemy mogli wykonać  
  drogę w kierunku do Korytnicy i będziemy mogli włączyć odcinek drogi w Potoku, 
- kanalizacja w Szydłowie kosztowała o 200 tys. mniej  niż było w przetargu, 
- starosta obiecał, że Gmina  otrzyma środki na dokończenie budowy kanalizacji  na            
  ulicy Kieleckiej w Szydłowie - od pani Celińskiej, 
- w dniu wczorajszym odbył się wyjazd do gminy Iłża w sprawie farm wiatrowych   
  zamontowanych  zostało tam  27 wiatraków, z czego gmina ma 2,5 mln dochodu.  
  Przedstawiciele firmy, która zainteresowana jest budową elektrowni wiatrowych                   
  w Gminie Szydłów będą chcieli zorganizować jeszcze raz zebrania w Potoku,   
  Brzezinach i w Grabkach Dużych, gdzie planowana była budowa jednego masztu  
  elektrowni wiatrowej. 
 

Ad. 7. 
 

W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania                              
i uchwalania projektów uchwał. 
Pierwszy  rozpatrywany projekt uchwały XII sesji dotyczył zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2015 - 2023. Przewodniczący RG poprosił panią 
Skarbnik Gminy o przedstawienie i wyjaśnienie projektu uchwały. 
Pani Alicja Kłonicka - Skarbnik Gminy poinformowała, że w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2015 - 2023 wprowadzono zmiany w załączniku Nr 2 do Uchwały 



4 
 

Nr III/15/2014 Rady Gminy Szydłów z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2015 - 2023 - „Wykaz przedsięwzięć do 
WPF” dodano nowe przedsięwzięcie pn. Opracowanie Studium Wykonalności 
inwestycji z koncepcją uzyskania decyzji środowiskowej i pozwoleń wodnoprawnych 
oraz opracowanie funkcjonalno-użytkowego dla zadani pn.  Świętokrzyska ścieżka 
rowerowa – odcinek Nowa Słupia-Szydłów: rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 756od 
km 20 + 400,00 m, do km 52 + 650,00”. Termin realizacji  przedsięwzięcia ustala się 
na lata 2015 - 2016. Środki w kwocie 37.820,00 zł zabezpiecza się w roku 2016 jako 
wydatki majątkowe w formie dotacji celowej.  
Pytań i uwag do projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez Przewodniczącego 
głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 15 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr XII/ 58/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił panią Izabelę Jaros - podinspektora 
ds. rolnictwa i geodezji w UG o wyjaśnienie kolejnej uchwały w sprawie zmian                        
w uchwale Nr IX/44/2015 Rady Gminy Szydłów z dnia 14 maja 2015 r. w sprawie 
zaliczenia niektórych dróg na terenie Gminy Szydłów do kategorii dróg gminnych. 
Pani I. Jaros wyjaśniła, że w trakcie badania i analizy przedmiotowej Uchwały Nr 
IX/44/2015 z dnia 14 maja 2015 r. organ nadzoru - Wojewoda Świętokrzyski 
stwierdził, iż działka nr 359/ 3, na której położona jest droga Grabki Duże - łącznik nr 
2, znajduje się w samoistnym posiadaniu Skarbu Państwa i w związku z tym droga ta 
nie  może być zaliczona do dróg gminnych.  
Uwag i zastrzeżeń dotyczących projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 15 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr XII/ 59/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
bezprzetargowym stanowiącej własność gminy zabudowanej nieruchomości 
położonej w Potoku, Pani Izabela Jaros wyjaśniła, że pani Krystyna Wiatrowska jest 
najemcą budynku mieszkalnego - były Ośrodek Zdrowia w Potoku - od 1 
października 1977 r., a najem został nawiązany na czas nieoznaczony. 
Radni nie zgłosili wniosków lub uwag do przedstawionego projektu                                       
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy Szydłów jednogłośnie 
uchwaliła tę uchwałę - 15 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr XII/ 60/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił panią Annę Suchorowską - Kierownika 
Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska celem przedstawienia                             
i omówienia projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szydłów              
w 2015 roku. Pani Anna Suchorowska poinformowała, że zapewnienie opieki 
bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie należy do zadań własnych gmin                   
i wynika z art. 11 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt. 
Natomiast rady gmin zobowiązane są przepisem art. 11a do określenia, w drodze 
uchwały, programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt, po zasięgnięciu opinii dzierżawców obwodów łowieckich 
działających na terenie gminy, Towarzystwa Opieki nad zwierzętami oraz 
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Powiatowego Lekarza Weterynarii w Staszowie.  Wszystkie te instytucje wydały 
opinię pozytywną. 
Uwag i zastrzeżeń dotyczących projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 15 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr XII/ 61/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania i transportu nieczystości 
ciekłych ze zbiorników bezodpływowych. 
Pani Anna   Suchorowska - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska wyjaśniła, że stawka opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości  
za usługi w zakresie odbierania i transportu nieczystości ciekłych ze zbiorników 
bezodpływowych nie ulegała zmianie od 2008 r. W okresie tym wzrosły koszty 
eksploatacji sprzętu, paliwa i obsługi - ogółem wskaźnik wzrostu cen towarów i usług 
konsumpcyjnych od 2008 r. do końca 2014 r. wyniósł 20,75 %. Wobec powyższego 
zaistniała konieczność zmiany górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli  
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania i transportu nieczystości ciekłych ze 
zbiorników bezodpływowych.       
Pani A. Suchorowska zaznaczyła, że na posiedzenie komisji został przygotowany 
projekt uchwały na stawkę 15,00 zł za 1 m 3 + obowiązujący podatek VAT. Jednak 
radni na komisjach wypowiedzieli się za stawką 12, 50 zł za 1 m3  + obowiązujący 
podatek VAT i taki projekt został  przygotowany na dzisiejszą sesję RG. 
Radny K. Fit zapytał jakie ceny są za  kanalizację i czy nie należy podwyższyć.  
Pani Suchorowska odpowiedziała, że na następną sesję zrobi szczegółową  
kalkulację na wodę i ścieki.  
Radny A. Pasternak powiedział, że mieszkańcy, którzy zawsze wywożą szamba 
dostają dodatkową dopłatę w formie podwyżki, a są mieszkańcy, którzy nigdy nie 
korzystają z wywozu i nie płacą nic. 
Radny K. Fit powiedział, że w gminie Tuczępy jest inny odbiorca na wywóz odpadów 
i nie ma problemów. 
Radny T. Gąsiorek poinformował, że podjęta została uchwała na odbiór szkła                      
i plastików co 2 miesiące, a powinno być odbiór szkła co 3 miesiące, a plastik co 1 
miesiąc.     
Pani A. Suchorowska powiedziała, że konieczne było podjęcie takiej uchwały ale 
tylko na ten rok, a w następnym roku wrócimy do zbierania wszystkich odpadów co 1 
miesiąc.     
Przewodniczący Rady Gminy zakończył dyskusję, gdyż problem odbioru odpadów 
nie dotyczy uchwały, którą obecnie mamy przegłosować.  
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono do przedstawionego projektu uchwały                                 
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę 
uchwałę - 15 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr XII/ 62/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ostatni projekt uchwały XII sesji RG dotyczył uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Szydłów. Wyjaśnienia do projektu uchwały 
przedstawiła pani A. Suchorowska, która powiedziała, że zmiana obowiązującego 
na terenie Gminy Szydłów Regulaminu utrzymania czystości i porządku uchwalonego 
Uchwałą Nr VI/25/2015 Rady Gminy Szydłów z dnia 16 marca 2015 r. wynika z uwag 
przekazanych za pismem z dnia 14 kwietnia 2015 r. przez Wojewodę 
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Świętokrzyskiego, który jako organ nadzoru nad jednostkami samorządu 
terytorialnego, analizując przedmiotowy regulamin utrzymania czystości i porządku  
w gminie Szydłów stwierdził, że w części swoich uregulowań nie odpowiada on  
zapisom ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku                   
w gminach (jednolity tekst Dz. U. z 2013 r. poz. 1399 z późniejszymi zmianami). 
Przedkładany regulamin uwzględnia przekazane przez Wojewodę uwagi.  
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały                           
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy uchwaliła tę uchwałę 
jednogłośnie  15 głosów „za”.  
 

UCHWAŁA Nr VII/ 63/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ad. 8.  
 
W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na interpelacje                   
i zapytania radnych: 
- znak na ulicy Opatowskiej zostanie zamontowany,  
- asfalt na ulicy Górki - sprawdzone zostanie co tam należy zrobić , a wjazd na  
   posesję do pani Kurnik zostanie wykonany, 
- z rezerwy Wójta Gminy przeznaczy jeden samochód kamienia do Jabłonicy , 
- boisko w Grabkach Dużych postaramy się wypryskać, 
- znaki drogowe były zgłaszane i ponowimy pismo w tej sprawie,  
- wymagania Powiatowego Urzędu Pracy są obecnie coraz bardziej trudne do  
  realizacji, gdyż pochodne do pensji musimy dopłacać, a później przez 3 miesiące  
  musimy zatrudnić pracownika z własnego budżetu. Mamy obiecane do zatrudnienia  
  dwie osoby, 
- plac zabaw w Kotuszowie - pan J. Machnik  - pracownik UG zgłaszał ten problem                
  i wykonawca obiecywał, że w tym tygodniu przyjedzie dokończyć i poprawić prace,  
  jeśli nie przyjedzie to zostanie wysłane pismo w tej sprawie. 
 
Ad. 9. 
 
W wolnych wnioskach głos zabrał pani Bożena Wójcik - sołtys Solca, która 
powiedziała, że jak zbierają odpady segregowane, np. plastiki  to nie wszystkie worki 
zabierają.  
Pani A. Suchorowska wyjaśniła, że na pewno mieszkańcy nie segregują prawidłowo, 
bo nie wszystkie odpady plastikowe należy wkładać do worków z plastikiem, np. 
wiaderko, zabawki czy styropian to powinny być w odpadach mieszanych. 
Radny A. Pasternak powiedział, że był robiony projekt organizacji ruchu i chodzi mu 
aby postawić znak ograniczający ładowność w Małych Brzezinach, gdyż jest nowa 
droga i się zepsuje,  bo jeżdżą tam ciężkimi samochodami. 
Radny Ł. Gondek powiedział, że na ulicy Górki również przydałby się znak 
ograniczający ładowność. 
Radny Janusz Juszczak poinformował że Powiatowy Zarząd Dróg wykasza tylko 
zakręty dróg, a na tym terenie jest dużo turystów, którzy jeżdżą rowerami i powinny 
być wykaszane całe pobocza. 
Radna Katarzyna Skuza zgłosiła, iż mieszkańcy skarżą się, że w innych 
miejscowościach światło uliczne świeci się całą noc np. w Woli Podleśnej, a w Solcu 
jest wyłączane. 
Wójt odpowiedział, że na pewno jest awaria oświetlenia, a nikt nie zgłosił do UG.  
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Ad. 10. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został w pełni 
zrealizowany i dokonał zamknięcia obrad XII sesji Rady Gminy. 
 
 

Protokołowała 
 

     Teresa Kaniszewska 
 


